
  
 

Zapisnik skupščine Združenja atletskih trenerjev Slovenije (ZATS), 

ki je potekala v soboto, 11. 11. 2023, ob 17.15 v Velenju. 

 

Predlagani dnevni red: 

1. Otvoritev skupščine ZATS in izvolitev verifikacijske komisije. 

2. Poročilo verifikacijske komisije. 

3. Izvolitev organov skupščine: 

a. delovno predsedstvo, 

b. zapisnikar in 

c. dva overovatelja zapisnika. 

4. Sprejem dnevnega reda. 

5. Pregled in potrditev zapisnika skupščine ZATS v letu 2022. 

6. Poročilo o delu ZATS v letu 2023. 

7. Dopolnitev 18. člena statuta ZATS, ki govori o letni članarini. 

8. Načrt dela ZATS za leto 2024. 

9. Podelitev srebrnih in bronastih trenerskih značk. 

10. Pobude in predlogi članov ter razprava z nacionalnimi trenerji, vodji 

strokovnega sveta, sodniške organizacije in tekmovalne komisije. 

11. Razno. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



  
 

Ad1) Otvoritev skupščine ZATS in izvolitev verifikacijske komisije 

Predsednik ZATS Uroš Verhovnik je pozdravil vse prisotne in predlagal izvolitev 
verifikacijske komisije v sestavi: Blaž Čadež in Gregor Drinovec. 

Sklep št. 1: Skupščina ZATS soglasno sprejme predlagano sestavo verifikacijske komisije. 

 

Ad2) Poročilo verifikacijske komisije 

Verifikacijska komisija je ugotovila, da je na skupščini prisotnih 135 članov od 299 

prijavljenih na seminarju. Skladno 9. členom Statuta Združenja atletskih trenerjev 

Slovenije je skupščina sklepčna, če je ob sklicani uri prisotna vsaj polovica članov. 

Skupščina ni bila sklepčna, zato je pričela z delom 30 minut po sklicu. 

Sklep št. 2: Skupščina ZATS soglasno sprejme poročilo verifikacijske komisije. 

 

Ad3) Izvolitev organov skupščine 

U. Verhovnik je nadaljeval sejo skupščine in predlagal izvolitev organov skupščine v 

sestavi:  

• delovno predsedstvo: Robi Brezovnik (predsednik), Robi Kreft in Lea Železnik, 

• overovatelja zapisnika: Jaka Pogorevc, Martina Lamut, 

• zapisnikar: Majda Križe.  

Sklep št. 3: Skupščina ZATS soglasno sprejme predlagano sestavo organov skupščine. 

Predsednik ZATS je predal besedo predsedniku delovnega predsedstva, ki je pozdravil vse 

člane in jih seznanil z načinom poteka skupščine. Pozval je vse člana naj bodo v svojih 

vprašanjih in pripombah kratki in kreativni. 

 

Ad4) Sprejem dnevnega reda 

Predsedujoči je dal v potrditev predlog dnevnega reda, ki je bil poslan skupaj z vabilom: 

1. Otvoritev skupščine ZATS in izvolitev verifikacijske komisije. 

2. Poročilo verifikacijske komisije. 

3. Izvolitev organov skupščine: 

a. delovno predsedstvo, 

b. zapisnikar in 

c. dva overovatelja zapisnika. 

4. Sprejem dnevnega reda. 

5. Pregled in potrditev zapisnika skupščine ZATS v letu 2022. 

6. Poročilo o delu ZATS v letu 2023. 

7. Dopolnitev 18. člena statuta ZATS, ki govori o letni članarini. 



  
 

8. Načrt dela ZATS za leto 2024. 

9. Podelitev srebrnih in bronastih trenerskih značk. 

10. Pobude in predlogi članov ter razprava z nacionalnimi trenerji, vodji 

strokovnega sveta, sodniške organizacije in tekmovalne komisije. 

11. Razno. 

Sklep št. 4: Skupščina ZATS soglasno potrjuje predlagani dnevni red skupščine Združenja 

atletskih trenerjev Slovenije. 

 

Ad5) Pregled in potrditev zapisnika skupščine ZATS v letu 2022. 

Na zapisnik lanskoletne skupščine ni bilo komentarjev ali pripomb, zato ga je dal 

predsedujoči na glasovanje. 

Sklep št. 5: Skupščina ZATS soglasno potrjuje zapisnik skupščine ZATS z dne 22. 10. 

2022. 

 

Ad6) Poročilo o delu ZATS za leto 2023  

Predsedujoči je predal besedo predsedniku ZATS U. Verhovniku, ki je predstavil poročilo 

ZATS za leto 2023. 

POROČILO PREDSEDNIKA ZATS O DELU V OBDOBJU 2022-2023 

• V ZATS smo letos imeli 9 sestankov in 1 neformalno srečanje. 

• Sodelovali pri pripravi (razpis, izvedba, izpiti, podelitev diplom) programa 

strokovni delavec 1 in strokovni delavec 2. 

• Pripravili smo razpis in izbor kandidatov za mednarodna usposabljanja. 

• Pripravili smo izbor kandidatov za EA. 

Najava aktivnosti pri OKS za leto 2023 (usposabljanja) 

• Pripravili smo razpis in izbor kandidatov za trenersko značko. 

• Izdajali smo potrdila o licencah, udeležbi na seminarjih za tekočo in pretekle 

sezone. 

• IO ZATS je za nagradi EA predlagal Tanjo Šalamon in Milana Šimuniča. 

• Za trenerske izkaznice ZATS smo nabavili nove nalepke za leto 2024. 

• Pripravili smo program kongresa ZATS 2023 v Velenju. 

• Aktivno smo sodelovali z ministrstvom za izobraževanje, znanost  in šport ter 

Olimpijskim komitejem Slovenije. 

• Skrbeli smo za brezhibno delovanja portala ŠPAK2 (razpisi, izpiti, diplome). 

• Usposobili smo 27 novih strokovnih delavcev 1. 



  
 

• 5. novim strokovnim delavcem 1 smo priznali usposobljenost. 

• 4. novim strokovnim delavcem 2 smo priznali usposobljenost. 

• Sodelovali smo pri ponovni oživitvi dnevnic za trenerje in vodje tekmovanj. 

• Pripravili smo predloge tekmovalnega sistema U16-U14+. 

• Program predšolske atletika - izvedba prve predstavitve je bila v Slovenj Gradcu. 

• Spodbudili smo spremembe v pripravi urnika tekmovanj AZS. 

• Predstavitev otroške atletike  - WA, EA. 

•  Kids' athletic – Robi Kreft. 

 

     USPOSABLJANJA V TUJINI:  

1. Transition from Talent to international high performance – 

            KATJA VRDJUKA 

• Focus: middle and long distance (800m-10.000m) 

• Venue: Copenhagen, DEN  

• Dates: September 15-17 2023 

2. International Festival of Athletics Coaching 2023, Raising the Coaching 

Game  

            UROŠ VERHOVNIK, ROBI KREFT 

• Focus: all events 

• Venue: Padova, ITA 

• Dates: November 3-5 2023 

3. European Discus Conference 2023 

            SLAVKO MALNAR 

• Focus: Discus Throw 

• Venue: Tallinn, EST (Tallink Spa Hotel and Lasnamäe Indoor Hall) 

• Dates: November 10-12 2023 

4. World Javelin Conference 2023 

            GORICA STEVANOVIĆ 

• Focus: Javelin 

• Venue: Kuortane, FIN (Kuortane Olympic Training Center) 

• Dates: November 16-17 2023 



  
 

5. Sprint and relay 2023  

            PRIMOŽ MIHEU 

• Focus: sprints and relays 

• Venue: Liévin, FRA (Arena Stade Couvert, Chemin des Manufactures) 

• Dates: November 18-19 2023 

 

IZVAJANJE STRATEGIJE ZATS-a v  obdobju 2022- 2023 

Analiza Trenutnega stanja 

• Zagotavljamo izvedbo kakovostnih usposabljanj 

• Organiziramo in izvajamo kvalitetne licenčne seminarje 

 

SLABOSTI  

• Slaba prepoznavnost pomena in vloge atletskih trenerjev v javnosti  

• Skromen vpliv na boljši finančni status trenerjev  

•  Nezmožnost finančne podpore ranljivim  posameznikom  

•  Odsotnost lastnega sindikat  

• Oteženi delovni pogoji 

• Vodimo dokumentacijo (register atletskih trenerjev, licenciranje, usposabljanja) 

• Imamo stabilno financiranje trenerske organizacije 

• Omogočena nam je zastopanost naših interesov v organih AZS 

 

PRILOŽNOSTI 

• Mednarodna sodelovanja 

• Promocija trenerjev v različnih medijih in dogodkih 

• Gostovanja tujih trenerjev 

• Organizacija mednarodnih delavnic 

• Delovanje in sodelovanje različnih trenerjev znotraj nacionalnih ekip 

 

 NEVARNOSTI 

• Številčni upad trenerskega kadra 

• Premajhna motivacija za trenersko delo 

• Odhod trenerjev v druge športne panoge 

• Zaostajanje za vrhunskim znanjem 



  
 

TRENUTNO STANJE ČLANSTVA ZATS 

• 382 aktivnih trenerjev (9 neaktivnih) v IS ZATS 

• 67 trenerjev ima 1.stopnjo izobrazbe 

• 103 trenerji imaja 2 stopnjo izobrazbe 

• 157 trenerjev ima naziv sd1 

• 66 trenerjev ima naziv sd1 

• 158 žensk 

• 220 moški 

• 105 trenerjev se ukvarja tudi s člansko atletiko  

• 24 trenerk se ukvarja s člansko atletiko 

 

FINANČNO POROČILO 2022 in NAČRT ZA 2023 

Finančna realizacija ZATS                2022 Plan 2023  

Prihodki skupaj        36.272,05 €    40.250,00 €   

Članarine           6.825,00 €       7.000,00 €   

Kongres ZATS        12.977,05 €     16.000,00 €   

Usposabljanje        16.470,00 €     17.250,00 €   

Odhodki skupaj:        36.904,03 €    40.400,00 €   

Kongres ZATS        11.540,41 €     14.000,00 €   

Usposabljanje        18.678,04 €     19.000,00 €   

Mednarodni seminarji           2.297,74 €       3.000,00 €   

Zavarovanje           4.387,84 €       4.400,00 €   

 

Po prestavljenem poročilu je predsedujoči pozval člane k razpravi.  

Ker ni bilo pripomb na delo IO ZATS, je bilo poročilo dano na glasovanje.  

Sklep št. 6: Skupščina ZATS soglasno sprejme poročilo o delu ZATS za letu 2023. 

 

 

 



  
 

AD7)  

Dopolnitev 18. člena Statuta Združenja atletskih trenerjev Slovenije 

Predsednik ZATS U. Verhovnik je predstavil 18. člen Statuta Združenja atletskih trenerjev 

Slovenije, ki govoril o letni članarini. Pojasnil je, da letna članarina velja eno leto in sicer 

za obdobje od enega do drugega letnega kongresa. Vsi, ki plačajo letno članarino pred 

kongresom, imajo na kongresu tudi glasovalno (volilno) pravico.  

Sklep št. 7: Skupščina ZATS soglasno sprejme pojasnilo 18. člena statuta ZATS Združenja 

atletskih trenerjev Slovenije, in sicer: Letna članarina velja od kongresa ZATS v tekočem 

letu do začetka kongresa ZATS v naslednjem letu. 

 

AD8)  

Načrt dela ZATS za leto 2024 

Predsednik ZATS U. Verhovnik je sodelujoče na skupščini seznanil z načrtom dela za 

naslednje koledarsko leto: 

NAČRT DELA ZA OBDOBJE 2023 - 2024 

• V mesecu februarju bomo predvidoma organizirali mednarodno delavnico 

• V mesecu marcu načrtujemo izvedbo usposabljanja za naziv strokovni delavec 2 

•  V mesece septembru načrtujemo izvedbo usposabljanja za naziv strokovni 

delavec 1 in razpis ter izbor EA nagrad. 

• V oktobru bomo pripravili razpis kandidatov za mednarodne seminarje in IFAC- 

INTERNATIONAL FESTIVAL OF ATHLETICS COACHING 

• V začetku novembra bomo organizirali kongres ZATS 

 

Vsi člani so bili ponovno pozvani k razpravi in bilo je nekaj vprašanj in predlogov: 

• G. Gašper Dizdarević: Zanima ga, zakaj so usposabljanja za trenerje vedno v 

Celju, saj imajo trenerji iz oddaljenih krajev težave s pravočasnimi prihodi na 

predavanja in to predvsem ob petkih. 

• Predsednik Uroš Verhovnik mu je odgovoril, da je AD Kladivar ponudil najboljše 

pogoje za delo  

• G. Robi Kreft je dopolnil odgovor: Ob petkih so teoretična predavanja, ki se 

izvajajo preko ZOOM-a, tako, da se jih lahko udeležijo vsi kandidati. 

• G. Andrej Jeriček je predlagal, da se obnovijo srečanja z nacionalnimi trenerji 

• Predsednik mu je pojasnil, da na nek način to že poteka, saj nacionalni trenerji 

preko ZOOM-a, ob petkih, predstavijo svoje programe in so nato v soboto na voljo 

v razpravi. Tako bo tudi letos in razprava se bo pričela takoj po skupščini. 

 

Sklep št. 8: Skupščina ZATS soglasno sprejme načrt dela ZATS za leto 2024. 



  
 

AD9) Podelitev srebrnih in bronastih trenerskih značk 

 

• To točko smo izvedli pred začetkom skupščine. 

• Kot veleva statut ZATS smo morali s pričetkom skupščine počakati 30 minut, ker ni 

bila zagotovljena ustrezna udeležba članov in smo v tem času opravili ta lepši del 

skupščine. 

 

• Podelitev trenerskih značk: 

G. Robi Kreft je pregledal predloge prejemnikov trenerskih značk in  jih  predstavil na 

IO ZATS. Ugotovitev IO je, da trenerji izpolnjujejo kriterije za dodelitev trenerske 

značke in jim jih na skupščini z veseljem podeljujemo. Utemeljitve značk je predstavil 

in jih tudi podelil g. Robi Kreft ob soudeležbi predsednika IO ZATS g. Uroša Verhovnika. 

 

Dobitniki trenerskih značk za leto 2023 so: 

• ZLATE ZNAČKE: Milan Šimunič, Andrej Brinar in Henrik Omerzu. Ga. Tanja 

Šalamun pa bo zlato značko tudi prejela na podelitvi naj atlet Slovenije, saj ji zaradi 

covid ukrepov nismo mogli značke podeliti leta 2021. 

• SREBRNE ZNAČKE: Zvone Prezelj, Saša Aleksandra Prokofjev, 

•  BRONASTE ZNAČKE:  Matija Šestak, Radmila Vukmirović Šavron 

 

 

 

 AD9)  Pobude in predlogi članov 

Predsedujoči je odprl razpravo: 

• Prvi se je k besedi javil g. Svetlan Vujasin, ki ugotavlja, da po več kot 30 letih 

delovanja kot trener na dolge proge opaža, da ni več pravih tekačev na dolge proge. 

Ima tudi občutek, da tudi med trenerji ni pravega zanimanja za to delo, ki zahteva 

delo zunaj tudi v mrzlih dneh. 

 

• Njegovo mnenje je dopolnil g. Miha Povšič, ki je mnenja, da je na koledarju 

tekmovanj premalo dolgih tekov, saj je 5 km največ kar imamo na tekmovanjih za 

16 in 17 letnike. Zanima ga tudi zakaj imamo dva krosa po 5 km, če je na EP kros 

dolg 9 ali 10 km. Tudi za kros občinskih reprezentanc se mu zdi, da ni več tako 

številčen, kot je bil. 

 

• G. Albert Šoba kot predsednik strokovnega sveta je ponudil odgovor in je povedal, 

da trenutno je stroka brez nacionalnega trenerja za dolge teke, saj je g. Branko 

Škof odstopil. Se je pa po pogovoru odločil, da bo to funkcijo naprej opravljal g. 

Borut Retelj iz AK Krka. Pojasnil je, da pri dekletih ne opaža teh težav, saj je tekačic 

kar veliko, se pa strinja, da so pri fantih te težave očitne. Pozval je tudi trenerje, ki 

trenirajo tekače, naj se dogovorijo in dajo svoje predloge na strokovni svet, da bo 

ta o njih nato lahko razpravljal. 



  
 

 

• G. Damjan Zdovc je pojasnil, da ekipe na krosu občinskih reprezentanc niso 

sestavljene izključno iz klubskih tekačev, ampak jih sestavljajo tudi šolski otroci, ki 

jih na tekmovanje prijavljajo občinske športne zveze. 

 

• G. Tomaž Pliberšek meni, da je tek na srednje in dolge proge pri nas bolj kot ne 

mrtev in se sprašuje, kaj je delal nacionalni trener in kaj g. Šoba. Sprašuje tudi, po 

kakšnem ključu je bil izbran nov nacionalni trener za teke. 

 

• G. Albert Šoba mu je odgovoril, da je izbral trenerja (g. Retlja), ki je zadovoljeval 

kriterije, ki jih zagovarja. Izbor kandidata je predlagal v potrditev tudi Upravnem 

odboru AZS, ki je predlog potrdil. 

 

• G. Svjetlan Vujasin je mnenja, da trenutno najbolje opravljajo treniranje tekačev 

na dolge proge v AD Kladivarju in zato predlaga, da bi delo nacionalnega trenerja 

za teke opravljal eden od njihovih trenerjev. 

 

• G. Gorazd Rajher sprašuje, kaj se dogaja na strokovnem svetu, da odstopajo 

nacionalni trenerji? 

 

• Ga. Maja Bezjak predlaga, da preden se pogovarjamo o nacionalnih trenerjih, bi 

bilo prav, da nekaj rečemo o obstoječem strokovnem svetu, saj so iz njega izstopili 

kar 3 nacionalni trenerji. Kar pa se tiče nacionalnih trenerjev pa bi morali dati 

možnost vsem, ki so zainteresirani za to delo. Z razpisom se naj trenerji pozovejo, 

da se prijavijo in opišejo svoje videnje dela in vizijo. Tako bodo imeli tudi tisti, ki 

izbirajo in potrjujejo nacionalne trenerje lažje delo. 

 

 

• G. Albert Šoba je dodal, da ne more vedeti, kaj drugi člani strokovnega sveta 

mislijo. So pa govorili o kriterijih in normah in nato se je zgodil odstop g. Matije 

Šestaka. Pojasnil je tudi, da je po ugotovljeni napaki, ko na seznamu nacionalnih 

ekip ni bilo atletinje Maje Bedrač, le to popravil. 

 

• Za besedo se je javil g. Matija Šestak, ki je do nedavnega opravljal funkcijo 

nacionalnega trenerja za šprint in ovire. Pravi, da je zgodba njegovega odstopa 

sledeča: od kar je vodja strokovnega sveta g. Šoba delajo 30x več kot v prejšnjem 

obdobju, učinek pa je bistveno manjši. Mogoče vodja ni pravi? Primer o kriterijih za 

izbor nacionalnih ekip smo razpravljali vsaj 3x. Mnenja je, da morajo trenerji in 

atleti vedeti, po kakšnem kriteriju bodo prišli v nacionalne ekipe. 

 

• g. Sebastjan Jagarinec je povedal, da je po dobrega pol leta ugotovil, da niso 

rešili nobenega problema in da niso dali nobenega predloga ali pobude na strokovni 

svet in tak način dela ga ne zanima. 

 

• G. Boštjan Fridrih ugotavlja, da v zadnjem času poslušajo ogromno kritik, ki žal 

kar držijo. V zadnjih 10 letih takih težav pri delu ni bilo. Razlog je po njegovem kar 

v tem, o čemer je govoril Matija Šestak. Imajo težave s funkcijami in zadolžitvami. 

To kar se je zgodilo z zadnjimi kriteriji, pa se tudi sam ne strinja. Njegov predlog je 



  
 

bil sestavljen iz ekipe članov, ki so bili v nacionalne ekipe uvrščeni na podlagi lanskih 

kriterijev. Strokovni svet je osnova in mora biti strokoven in dosleden. 

 

• Ga. Majda Križe meni, da bi moral biti šef strokovnega sveta profesionalec in v 

obdobju opravljanja te funkcije brez svojih atletov. Norme za vstop v nacionalne 

ekipe, pa bi morali tako atleti kot njihovi trenerji vedeti pred pričetkom tekmovalne 

sezone, ker norma mora biti motivacija za naslednje leto za oba – atleta in trenerja. 

 

• Za besedo se je javil g. Blaž Čadež, ki pravi, da je imel kar nekaj pogovorov s člani 

strokovnega sveta, ki jih je pozival, da mu prisluhnejo in odgovorijo. Sam meni, da 

morajo imeti vsi atleti in atletinje enake možnosti za nastopanje na velikih 

tekmovanjih. V kolikor SS omogoči tako tekmovanje enemu in drugemu ne, je tukaj 

kršen etični kodeks in je takšen način dela diskriminatoren do posameznika. V 

atletiki so strokovni razlogi, zakaj nekdo lahko nastopi trije: dosežena norma, ki jo 

predpiše mednarodna zveza, starost in nekaznovanje s strani disciplinske komisije. 

Menim, da strokovni svet nima tehtnih razlogov, zakaj nek ml. mladinec-ka ne sme 

nastopiti na tekmovanju st. mladincev in mladink. Vsi do sedaj znani razlogi so 

subjektivni in osebne narave. Na podlagi statistike, da uspe samo 4% ml. mladincev 

v članski kategoriji (to je popolnoma statističen podatek), zakaj pa je temu tako in 

kje je strokovni razlog, tega pa nobena študija ne pove, ampak vsaka dela zaključke 

na osnovi lastnih mnenj in prepričanj. Človek -  športnik ni robot, še manj statistična 

številka. Človek ima dušo in duha, tega se ne da spregledati in izničiti, kaj šele 

izmeriti. Zato vsako poseganje v svobodno voljo atleta, ki doseže normo, pomeni 

poseganje v svobodno voljo in njegovo usodo. Človek po vstopu v tretje 7-letno 

obdobje osebnega razvoja, ki nastopi po 14 letu vse tja do 21 leta,  ima po 

naravnem ustroju obdobje grajenja identitete svojega jaza - višjega ega. To je 

obdobje, ko mu avtoriteta lahko samo svetuje oziroma mu pokaže možnosti in ga 

seznani, da za svoja dejanja odgovarja sam, vsaka neupravičena  restrikcija je 

kontra produktivna, kar potem eskalira v še večji izbruh in je naslednja lekcija še 

večja. Lekcij se ne sme nikoli preprečiti, ker so kasneje še hujše lekcije. Če nekdo 

hoče tekmovati in zato ni zrel tega ne moremo vedeti, dokler ne pride na 

tekmovanje, da to dokaže. Bistveno je, da športnik to izkusi. Človek se razvija samo 

in izključno iz lekcij predvsem negativnega reda. Če je nekdo pravi, ga bo negativna 

lekcija dvignila in se bo iz tega kaj naučil in naslednjič odtekmoval, kot se od njega 

pričakuje, če pa ni pravi, je pa to tudi v skladu z lekcijo osebnosti, usodo itd. Edini 

strokovni razlog je, da se atlet skupaj s posvetom oziroma nasvetom trenerja odloči 

ali bo nastopil ali ne, ostalo je stvar birokracije. O tem ne sme in ne more odločati 

tretja oseba, ki v to ni vpletena, ker strokovni svet ne pozna atleta, pozna le 

trenerja, strokovni svet ne pozna usode in osebnosti atleta in se v to ne bi smel 

vpletati. Njegovo mnenje je, da  je to SS v preteklosti počel in zaradi tega ustvaril 

nemir v trenerski in športnikovi sferi in se sedaj brani na vse možne načine.  

 

• Nacionalni trener za skoke g. Boštjan Fridrih mu je odgovoril na njegovo 

razmišljanje. Mnenja je, da če imajo mlajši mladinci svoje veliko tekmovanje, kot 

sta EP za ml. mladince ali OFEM,  v tekoči sezoni naj nastopijo le v svoji kategoriji. 

Svoje mnenje zagovarja z izkušnjami iz preteklih sezon. V Ameriko na starejše 

mladinsko SP so bile poslane  mlajše mladinke, ki so izpolnile normo, na svoji veliki 

tekmi OFEM-u , ki je sledila SP, so nato vse pogorele. Kot trener svojemu atletu 



  
 

(mlajšemu mladincu) ne bi dovoli nastopiti na starejše mladinskem velikem 

tekmovanju. 

 

• G. Matija Šestak se je pridružil razpravi. Pravi, da je bil del strokovnega sveta, ki 

je odločal o tem. Se pa delno strinja z Blažem in popolnoma z Boštjanom. Ko kot 

trener razmišljam in želim, da moji atleti na velikih tekmovanjih dosežejo vrh. 

Emotivni razvoj atletov je različen. Svojega atleta ne bi poslal na tekmo višjega 

letnika, vendar pa pravi, da obstajajo atleti, ki so pred svojo generacijo in ti naj 

dobijo priložnost. Odločitev vsakega trenerja mora biti prava, strokovni svet pa bi 

tudi moral imeti svojo vlogo. Če je ml. mladinec dovolj kvaliteten in zrel, bi moral 

strokovni svet prisluhniti in povabiti trenerja k obrazložitvi in utemeljitvi predloga o 

nastopu ml. mladinca na veliki tekmi v starejše mladinski kategoriji. Preko AZS 

financiramo okoli 150 atletov in on misli, da financiramo preveč mladih na 

nepravilen način. 

 

• G. Tomaž Pliberšek pravi, da podpira predlog, da trener odloči, če je njegov atlet 

dovolj zrel in trener bi moral znati atletu razložiti zakaj gre ali ne gre na tekmo 

višjega nivoja in kaj od te tekme lahko pričakujeta. 

 

• G. Albert Šoba je dodal, da se s tem vprašanjem vedno znova srečujejo že več kot 

10 let in izkušnje govorijo v prid temu, da mlajše mladinci ne tekmujejo v višji 

kategoriji na EP ali SP. 

 

• G. Radislav Jokanovič zagovarja razmišljanje, da mlajši mladinci tekmujejo v 

svoji kategoriji na velikih tekmovanjih. 

 

• G. Oliver Batagelj je mnenja, da norme povedo, da so atleti, ki dosežejo norme, 

tako sposobni, da sodijo na to veliko tekmo. Se pa strinja, da trener skupaj s 

strokovnim svetom odloči o nastopu ali ne nastopu. Poudaril je tudi, da so 

mednarodne norme določene na podlagi kvot za vsako disciplino in majhni smo in 

prav bi bilo, da jih upoštevamo. 

 

• G. Andrej Jeriček sprašuje, kaj pa je z mladinci, ki so na EP ali SP osvojili medaljo 

in jih ne znamo spraviti na visok nivo pri članih? 

 

• Ga. Maja Bezjak tudi misli, da je to stvar atleta in trenerja. Pravi, da je njena 

atletinja lani kot prvo leto mlajše mladinka nastopila na U20 in tam odtekla osebni 

rekord. Letos pa na U20 ni smela iti, je pa tekla v članski državni reprezentanci in 

to se ji zdi nonsens. Poziva, da uredimo kriterije in se jih držimo. 

 

• G. Sebastjan Jagarinec je mnenja, da zapenjamo za eno tekmo na leto. Kaj pa, 

ko naš mlajše mladinec tekmuje v našem sistemu od mlajše mladinske do članske 

kategorije, Tu pa nikogar ne skrbi, da bi ta atlet pregorel. 

 

• Ga. Špela Dizdarević je mnenja, da mora imeti mladi atlet na tekmovanju ob sebi 

svojega trenerja, ki ga najbolje pozna in mu atlet zaupa. 

 



  
 

• G. Milan Kranjc pravi, da je dobil občutek, da smo trenerji veliko bolj zagreti kot 

večina atletov. Tudi on je mnenja, da bi morala trener in strokovni svet sodelovati 

in se skupaj odločiti. Naši mlajše mladinci so povsem enakovredni članom, je pa 

naš osip velik. Torej potrebno je pogledati od primera do primera in naj se trezno 

premisli in nato odloči, kajti cilj vseh bi moral biti, da čim več mladih atletov 

pripeljemo v člansko kategorijo. Poziva k pogovoru in medsebojnemu zaupanju. 

 

• G. Damjan Zdovc je mnenja, da so norme postavljene za motivacijo in če atlet 

normo doseže, mu moramo odpreti vrata. Meni  pa , da je  prav, da se atlet in 

trener odločita. 

 

• G. Gorazd Rajher je poudaril, da se oglaša kot oče in trener. Sprašuje, kako naj 

sinu pojasni, zakaj ni šel na tekmovanje kategorije U20 je pa 6 na rankingu svoje 

discipline in uvrščen v nacionalno ekipo, kot njegova dva sovrstnika. 

 

• G.Anton Noner, član UO AZS pravi, da se o normah in atletih pogovarjajo vseskozi 

in še se bo potrebno. Je pa potrebno zaupati stroki. Morajo pa je biti zelo dosleden 

in striktni. Poraja pa se vprašanje, ali imamo prave ljudi na pravih mestih. 

 

G. Uroš Verhovnik je ob koncu razprave poudaril, da je bila razprava takšna kot si jih 

želimo: kvalitetna, strokovna, na visokem moralnem nivoju. Zahvalil se je vsem za 

sodelovanje na skupščini in razpravi po njej. 

 

Povzetek mnenj v razpravah: 

• Urediti je potrebno strokovni svet in vzpostaviti pravo delovno vzdušje. 

• Vodja strokovnega sveta naj bo profesionalec brez svojih atletov. 

• Nacionalni trenerji se naj zberejo z razpisom. Vsi zainteresirani naj imajo možnost 

predstaviti svojo vizijo in na podlagi tega in razgovora se naj nato izbere najboljši 

kandidat. 

• Kakršenkoli že bo v bodoče strokovni svet naj bolj sodeluje s trenerji. 

• Norme za velika tekmovanja ne postavljamo mi in prav je, da se jih držimo. 

• Atleti naj imajo na velikih tekmovanjih ob sebi svojega trenerja. 

• O nastopu v višji starostni kategoriji pa naj odločajo: atlet, trener in strokovni svet. 

Odločitev, kakršnakoli že bo,  naj bo strokovna in v dobrobit atleta. 

• Norme za vstop v nacionalne ekipe morajo biti znane za leto vnaprej, saj je to velika 

stimulacija za atleta in trenerja. Stvar strokovnega sveta pa je, da so norme take, 

da vzdržijo letno kvota denarja, ki ga je IO AZS namenil financiranju tek ekip. 

 

 

 

 

 



  
 

AD10) Točka razno 

Pod točko razno ni bilo pobud ali vprašanj, zato je predsedujoči sklenil razpravo in se 

zahvalil članom za udeležbo. Skupščina ZATS je bila končana ob 19:26. 

 

Zapisnikar:                                                             Predsednik delovnega predsedstva: 

Majda Križe                                                                             Robi Brezovnik 

 

Overovatelja zapisnika: 

Jaka Pogorevc 

 

Martina Lamut 


